
PROTOK6t

z posiedzenia Rady Dziekafskiei wydzialu Filozofii i Nauk spolecznych
Uniwersytetu Mikolaja Kopernika w Toruniu

z dnia 2O.09.2O22r.

OBECNI:

o dr hab' Radoslaw sojak, prof. UMK - Dziekan wydzialu Filozofii i Nauk spolecznycho dr hab' Malgorzata Federowicz-Kruszewska, prof. uMK - prodziekan do spraw studenckicho dr Anna Kola - prodziekan do spraw organizacji ksztalceniao dr Adrian w6jcik - Prodziekan do spraw badari naukowych i umiqdzynarodowieniao dr Bibianna Balaj
o Prof. dr hab. Ewa Glowacka
o prof. dr hab. Marek iezidski
o Prof. dr hab. Tomasz KupS
o dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK
. dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK
o dr hab. Krzysztof pietrowicz, prof. UMK
o dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. UMKo dr Joanna Szalacha_Jarmuzek
o dr hab. Michal Wr6blewski, prof. UMK
o Prof. dr hab. Tomasz Szlendak (glos doradczy). mgr Anna Mielczarek_Taica

coscrr:

mgr Anna pietrzak

mgr Agnieszka Sitkowska

PORZADEK OBRAD:

1.. Otwarcie posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana
3' Przyjqcie protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej dnia 14 czerwca 2022r.4' Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie rozstrzygniqcia konkursu w Instytucie NaukPedagogicznych na stanowisko asystenta, w wymiarze carego etatu, w grupie pracownik6wbadawczo-dydaktycznych na okres od 1"1-0.2022r. do 30.Og.2o25r. - referuje prof. dr hab.Krzysztof Rubacha

5' Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie rozstrzygniqcia konkursu w Instytucie Badari Informacjii Komunikacji na stanowisko asystenta, w wymiarze carego etatu, w grupie pracownikowdydaktycznych na okres od 7.L0.2022r. do 30.09 .2025r. - referuje prof. dr hab. Marek Jezidski

a

a



5. Uchwafa Rady Dziekaf skiej w sprawie zatrudnienia w Instytucie Badari Informacji i Komunikacji

na stanowisku asystenta, w wymiarze 7/2 etatu, w grupie pracownik6w dydaktycznych na

okres od 1..10.2022r. do 30.09.2025r. - referuje prof. dr hab. Marek Jeziriski

7. Uchwala Rady Dziekaiskiej w sprawie przedlu2enia zatrudnienia dr hab. Arkadiusza Guta, prof.

UMK w Instytucie Badai Informacji i Komunikacji na stanowisku profesora uczelni w grupie

pracownik6w badawczo-dydaktycznych na czas nieokre3lony - referuje prof. dr hab. Marek

Jezi6ski

8. Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie powolania dr hab. Arkadiusza Guta, prof. UMK w Instytucie

Badari Informacji i Komunikacji na kierownika Katedry Kognitywistyki od 1 paidziernika br. -
referuje prof. dr hab. Marek Jezifiski

9. Opinia Rady Dziekaiskiej w sprawie formy wyr62nienia najlepszego studenta i absolwenta

WF|NS - referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Malgorzata Eedorowicz-Kruszewska,

prof. UMK

10. Opinia Rady Dziekafskiejw s.prawie kandydata db tytulu najlepszego absolwenta WFiNS UMK

w r. akad. 2021,12022 - referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Malgorzata Fedorowicz-

Kruszewska, prof. UMK

11. Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie kandydata do tytulu najlepszego studenta WF|NS UMK w

r. akad. 2O2I/2O22 - referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Malgorzata Fedorowicz-

Kruszewska, prof. UMK

12. Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie kandydata do wy162nienia za osiqgniqcia w zakresie

wsp6lpracy z otoczeniem spoleczno-gospodarczym WF|NS UMK w roku akademickim

2O2t/2022- referuje Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Malgorzata Fedorowicz-Kruszewska,

prof. UMK

13. Wniosek Instytutu Psychologiiw sprawie zmian w programie studi6w na kierunku Psychologia,

studia jednolite magisterskie - referuje prof. dr hab. Maria Lewicka

14. Opinia w sprawie przeksztalcenia Miqdzyobszarowych Studi6w Humanistyczno-Spolecznych w

Miqdzydziedzinowe Studia Humanistyczno-Spoleczne - referuje Prodziekan ds. organizacji

ksztafcenia, dr Anna Kola

l-5. Wolne wnioski

Posiedzenie Rady Dziekariskiej rozpoczqlo siq o godz. 13.15 w trybie stacjonarnym

w budynku WF|NS przy ul. Gagarina 39 (lnstytut Psychologii), s. 105

ADl

Dziekan Wydzialu Filozofii i Nauk Spofecznych dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK otworzyl posiedzenie

Rady i poinformowaf, 2e jest to ostatnie posiedzenie w roku akademickim 2027/2022. Na konsultanta

niniejszego protokolu wyznaczony zostal Prof. dr hab. Tomasz Szlendak. Nie wniesiono uwag ani

sugestii dotyczqcych zmian w programie posiedzenia. Porzqdek obrad zostal przyjqty przez aklamacjq'



AD2

I. 3 wrze6nia 2022 roku zmarla Prof. dr hab. Krystyno Szofroniec, pracowniczka Instytutu

Socjologii na Wydziale Filozofii i Nauk Spolecznych. Dziekan podziqkowal osobom

zaanga2owanym w organizacjq uroczystoSci uniwersyteckiej ku jej pamiqci oraz tym, kt6rzy

wziqli udzial w uroczysto6ciach pogrzebowych. Uczestnicy zebrania uczcili pamiqi Prof.

Szafraniec minutq ciszy.

2. W koric6wce lipca do bud2etu Wydzialu spfynqly zapowiadane wcze6niej Srodki pieniq2ne -
20%bud2etu przewidziane w prowizorium. Pieniqdze te zostaly rozdzielone miqdzy Instytuty

zgodnie z algorytmem zastosowanym przy wczeSniejszym podziale.

3. Finanse wydziatu nie majq siq dobrze. Prognozy funkcjonowania Wydzialu w nastqpnych latach

r6wnie2 nie wyglqdajq dobrze. Dziekan zaapelowal zatem do dyrektor6w Instytut6w o

racjonalne zarzqdzanie przyznanymi Srodkami. W nadchodzqcym roku akademickim polityka

finansowa Wydzialu powinna byt politykq zdkladajqcq wykorzystanie wszystkich dostepnych

Srodk6w poniewa2 nie zostanq one przenie.sieng na rok nastqpny. Dziekan poprosil

Dyrektor6w Instytut6w oraz Kierownik6w Katedr o przemySlenie plan6w zatrudnieniowych na

nadchodzqcy rok kalendarzowy. Wydzial bqdzie w stanie wywalczyi co najwy2ej zastepstwa

dla odchodzqcych os6b. Szansa na nowe zatrudnienia jest znikoma. Rektor rozwa2a wydanie

zgody na zastepstwa jedynie pofowy ze zwalnianych etat6w w nadchodzqcych latach, ale nie

jest to jeszcze potwierdzona informacja. Na wszelki wypadek Dyrektorzy Instytut6w powinni

dokonai komasacji swoich nadwy2ek finansowych i zastanowii siq jakie zakupy mogliby

zrealizowai jeszcze w tym roku. Nie nale2y z tym zwlekai.
4. Ze wzglqdu na napiqcia bud2etowe w nadchodzqcym roku skomplikuje siq kwestia awans6w.

Awanse ze stanowiska na stanowisko nie bqdq problemem, poniewa2 znajdq siq na to Srodki.

Problem pojawi siq w przypadku procedur awansowych (przede wszystkim doktorat6w i

habilitacji). Dobrze byloby aby na poziomie Instytut6w ju2teraz zorientowai siq co jest realne

do wykonania w tym roku. Prof. dr hab. Ewa Glowacka przywolala przy okazji kwestiq zwiqzanq

z pismem JM Rektora z 23.03.2022r. zgodnie z kt6rym, w szczeg6lnych przypadkach Dziekan

bqdzie m6gl udzielai dofinansowania do koszt6w zwiqzanych z przewodami. W odpowiedzi

Dziekan poinformowal, 2e nie zamierza przekazywai dodatkowych Srodk6w na dzialalno6i
lnstytut6w. Ju2teraz przytlaczajqca ilo6i Srodk6w Wydzialu przeznaczana jest na dzialalno6i
Instytut6w, kt6re najlepiej wiedzq na co je spo2ytkowai. Nale2y zatem poinformowai

doktorant6w,2e co do zasady standardowq decyzjq Dziekana w tej sprawie bqdzie odmowa.

Dopuszczanesq jednak,,szczeg6lne przypadki",aletrzeba je bqdziedobrze umotywowac.Poza
losowymi przypadkami 2yciowymi, pod uwage bgdq brani jedynie doktoranci, kt6rzy we

wrze5niu lub paZdzierniku zlo2q w Dziekanacie gotowe rozprawy doktorskie, podpisane przez

promotora. W przypadku doktorant6w, kt6rzy chcq bronii siq po kilku latach, odpowiedi
Dziekana bqdzie negatywna. Dziekan powiedziaf tak2e, 2e w przypadku prac, kt6rych
promotorzy zrzeknq siq honorari6w jest gotowy na negocjacje zwiqzane z czq6ciowym

sfinansowaniem proced ury.

5. W przyszlym roku w 2ycie wchodzi nowy Statut. Zgodnie z jego projektem, Rada Dziekaiska

bqdzie miafa decydujqcy gfos w sprawie podzialu Srodk6w przyznanych wydzialowi i

podzielonych zgodnie z algorytmem. JeSli Rada zadecyduje, aby algorytm zakladaf
przeznaczenie pewnej kwoty na przewody, to tak bqdzie. Dziekan podchodzi to tego tematu
sceptycznie, poniewa2 w niekt6rych przypadkach mo2e doj6i do mocnego przeszacowania
plan6w. Prof. dr hab. Ewa Glowacka zaproponowala zatem, aby na takie potrzeby stworzyi
osobny limit rezerwy Dziekana. Pomysl popart tak2e dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK. Po

wysfuchaniu dyskusji, Dziekan zaoferowal, 2e po otrzymaniu informacji o planowanych



procedurach zwiqzanych z przewodami i awansami (do kofica listopada), na grudniowe
posiedzenie Rady Dziekariskiej mo2e przygotowai symulacjq podziafu 6rodk6w miqdzy
instytuty. Bqdzie ona zakladafa stworzenie rezerwy dziekariskiej, o kt6rej m6wifa prof. Dr hab.
Ewa Glowacka. Uprzedzil jednak, 2e przez to o wiele mniej Srodk6w trafi do dyspozycji
instytut6w.
Uczenia ma problem z ,,drop outem" student6w utrzymujqcym siq na poziomie 4o%. lnne
uczenie r6wnie2 odnotowujq problem w tym zakresie, ale na znaczeni mniejszym poziomie.
Nie jest to kwestia wylqczenie student6w przenoszEcych siq na inne uczelnie po obronie
licencjatu' Problem ten dotyczy nawet pierwszego i drugiego roku. problem dotyczy tak2e
maturzyst6w,ktorzy corazrzadziej decyduiq siq na podiqcie studi6w.
Dziekanat studencki przeni6sl siq na ul. Gagarina 13a. dziqki temu budynek ten zyskal nowe
2ycie. Na przyszly rok zaplanowany jest remont podziemia. Zmienil siq zakres obowiqzk6w
os6b obslugujqcych poszczeg6lne kierunki, co wiqzalo siq z odej5ciami i przyjqciami do zespolu
dziekanatowego nowych os6b.
W zespole Rady Dziekafiskiej na Teams zamieszczony zostal nowy harmonogram posiedzeri.
Nikt z czlonk6w nie zglosil do niego 2adnych uwag.
W dzisiejszym posiedzeniu nie bierze udzialu nikt z Dyrekcji Instytutu Nauk pedagogicznych.
Prof. dr hab. Krzysztof Rubacha oraz dr hab. Violetta Kopi6ska, prof. UMK biorq udzial w
Zieidzie Pedagogicznym. Dr hab. Ditta Baczala. prof. UMK, kt6ra miala w ich imieniu
reprezentowai Instytut, pojechala wraz z delegacjq na pogrzeb rodziny jednej z naszych
absolwentek.

AD3

Protok6l z posiedzenia Rady Dziekaiskiej w dniu 14.06.2022r. zostal jednomySlnie przyjqty przez
wszystkich zgromadzonych (14 gtos6w ,,za",O ,,przeciw", O,,wstrzymujqcych siq,,)

AD4

W imieniu Dyrekcji Instytutu wniosek przedstawif Dziekan, kt6ry zastqpil nieobecnego dr hab.
Krzysztofa Rubachq, prof. UMK. Dziekan przybli2yl zebranym kandydature na stanowisko asystenta
badawczo-dydaktycznego w Instytucie Nauk Pedagogicznych. Komisja debatowala w skladzie: dr
Malgorzata Gut; dr hab. Violetta Kopifska, prof. UMK; dr hab. Agnieszko Wotqgo. prof. UMK; prof. dr
hab. Krzysztof Rubacha oraz Dziekan Wydziafu Filozofii i Nauk Spolecznych - dr hab. Radosfaw Sojak,
prof. UMK. Konkurs mial na celu wylonienie specjalisty od edukacji przedszkolnej i wczesnoszkolnej.
Wymogiem dla kandydat6w bylo przedstawienie swojego planu rozwoju naukowego na okres 4 lat. Do
Komisji Konkursowej wplynqly 4 kandydatury, jednak dwie nie spelnify wymog6w formalnych (tj. nie
zawierafy planu rozwoju naukowego). Komisja docenila plan rozwoju mgr Natalii Stek-topatki za jego
szczeg6lowoti oraz realistycznoSi i jednogloSnie zarekomendowala zatrudnienie mgr Natalii Stek-
topatki na stanowisku asystenta w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Instytucie Nauk
Pedagogicznych.

Rada Dziekadska jednoglo3nie zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na L4 os6b uprawnionych
do glosowania, w obecnoSci 14 os6b oddano 14 glos6w, w tym 14 glos6w ,,2a" o glos6w ,,przeciw" i 0
gfos6w,,wstrzymujqcych siq".

6.

7.

8.

9.



AD5

Kandydaturq dr Andrzeja Zykubka na stanowisko asystenta w Katedrze Kognitywistyki w Instytucie

Badafi f nformacji i Komunikacji przedstawil Prof. dr hab. Morek Jezihski. Wniosek o jego zatrudnienie

uzyskal uprzednio pelne poparcie Rady Dyscypliny Naukowej lBiK. Dr Zykubek interesuje siq i badawczo

opracowuje kwestie zwiqzane z fizycznymi i biologicznymi podstawami aktywno5ci neuronowej

proces6w poznawczych i wy2szych czynno6ci kognitywnych. Ponadto interesuje siq filozofiq przyrody.

Wcze6niej pracowal m.in. na Katolickim Uniwersytecie Lubelskim w Krakowie. Dr Zykubek miaf ju2

okazjq wsp6lpracowa( z Katedrq Kognitywistki prowadzqc zajqcia dla student6w. Dyrekcja lBiK

docelowo planuje powierzyi mu prowadzenie zajqi, kt6re wczeSniej prowadzone byty przez

pracownik6w Collegium Medicum. Bqdzie to du2e odciq2enie finansowe dla Wydzialu.

Rada Dziekafiska jednogloSnie zatwierdzifa wniosek. Wgtosowaniu tajnym na 14 os6b uprawnionych

do glosowania, w obecno3ci 14 os6b oddano L4 glos6w, w tym L4 glos6w ,,2a" O glos6w ,,przeciw" i 0

glos6w,,wstrzym ujqcych siq".

AD6

KandydaturQ mgr Olgi Wadowskiej na stanowisko asystenta przedstawif Prof. dr hab. Marek Jeziriski.

Mgr Wadowska ma wyksztalcenie politologiczne i dziennikarskie. Jest absolwentkq Uniwersytetu

Mikofaja Kopernika w Toruniu. Prof. Jeziriski zarekomendowal jej kandydaturq podkreSlajqc, 2e mgr

Wadowska jest praktykiem i posiada du2e doSwiadczenie zawodowe - z sukcesem rozwija swojq markq

Krolowo Slowa. Od jakiegoS czasu prowadzi w Instytucie Badaf Informacji i Komunikacji zajqcia z

zakresu Public Relations, reklamy i brandingu. Wsp6lpracowala z portalami O2 i Wirtualna Polska.

Swoim profilem dydaktycznym bardzo dobrze wpisuje siq zatem w oczekiwania Dyrekcji Instytutu.

Rada Dziekariska jednoglo6nie zatwierdzifa wniosek. W gfosowaniu tajnym na L4 os6b uprawnionych

do glosowania, w obecno6ci 14 os6b oddano 14 glos6w, w tym 14 glos6w ,,2a" O glos6w,,przeciw" i 0

glos6w,,wstrzym ujqcych siq".

AD7

Wniosek przedstawif Radzie Prof. dr hab. Marek Jezifiski. Wyja6nil, 2e dr hab. Arkadiusz Gut, prof. UMK

zatrudniony jest w Instytucie Bada6 Informacji i Komunikacji na czas okre6lony. Chodzi zatem o zmianq

formy zatrudnienia Prof. Guta na czas nieokreSlony. W trakcie swojej przemowy Prof. dr hab. Marek

Jezifiski podkreSlil, 2e Gut jest cenionym dydaktykiem i wybitnym naukowcem, od wielu lat zwiqzanym

znaszE Uczelniq. Dziekan poparl niniejszy wniosek dodajqc, 2e dr hab. Arkadiusz Gut, prof. UMK mocno

zintensyfikowaf pracq Katedry Kognitywistyki i bardzo przyczynil siq do jej rozwoju.

Rada Dziekaiska jednogloSnie zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 14 os6b uprawnionych

do glosowania, w obecno5ci 14 os6b oddano 14 gfos6w, w tym 14 glos6w ,,2a" O glos6w ,,przeciw" i 0

glos6w,,wstrzym ujqcych siq".



AD8

W zwiqzku ze rezygnacjq dr hab. Anity Pacholik-Zuromskiej, prof. UMK z pelnienia funkcji Kierownika
Katedry Kognitywistki, Prof. dr hab. Marek Jezifiski zaproponowal, aby funkcjq tq objql dr hab.
Arkadiusz Gut, prof. UMK. od zeszlego roku pelni on obowiqzki Kierownika. Jest Swietnie
zorganizowany i posiada umiejqtno6ci zarzqdcze. Przy tym Swietnie wywiqzuje siq ze swoich
obowiqzk6w naukowych. Ponadto ma ju2 doSwiadczenie zwiqzane z pracA w Katedrze. Zdaniem prof.
Jezifskiego dr hab. Arkadiusz Gut, prof. UMK jest najlepszym kandydatem do objqcia tej funkcji.

Rada Dziekariska jednogloSnie zatwierdzila wniosek. W gfosowaniu tajnym na L4 os6b uprawnionych
do gfosowania, w obecnoSci 14 os6b oddano 1-4 glos6w, w tym 14 glos6w ,,2a,, ogfos6w,,przeciw,, i 0
glos6w,,wstrzymujqcych siq".

AD9

Zgodnie z wymogami Regulaminu studi6w UMK Rada Dziekafiska powinna zaopiniowai formy
wyr62nied dla najlepszego studenta iabsolwenta WFiNS. Dr hab. Matgorzata Fedorowicz-Kruszewska,
prof. UMK zaproponowala, aby forma nagrody byla taka jak w ubiegfym roku - nagroda pieniq2na,
dyplom i materialy promocyjne UMK. Zaden z uczestnik6w spotkania nie zabral glosu w dyskusji.

Gfosowanie bylo jawne - uczestnicy glosowali poprzez podniesienie rqki. Na 14 os6b uprawnionych do
glosowania, w obecnoSci 14 os6b oddano L4 glos6w, w tym 14 glos6w ,,2a" o glosdw,,przeciw" i0
glos6w,,wstrzymujqcych siq".

AD 10

Slowem wstepu Pani Prodziekan poinformowala uczestnik6w, 2e w dniu 19.09.2022r. Wydziafowa
Komisja ds. Nagr6d w skladzie powolanym przez Dziekana WF|NS wylonifa kandydat6w do tytuf6w i

wyr62nie6. W regulaminowym czasie wplynqly 2 wnioskiod os6b ubiegajqcych siq o tytuf najlepszego
studenta i 3 wnioski studentek ubiegajqcych siq o tytul najlepszego absolwenta WFiNS. Nie wplynql
2aden wniosek o wyr62nienie za rozslawianie imienia UMK na arenie miqdzynarodowej. Wplynql 1

wniosek o wy162nienia w zakresie wsp6lpracy z otoczeniem spoleczno-gospodarczym.

Komisja w glosowaniu tajnym jednogloSnie wylonifa kandydatkq do tytulu najlepszego absolwenta
WF|NS w roku akademickim 2O2L/22 - mgr Nataliq Stek- topatkq. Jest to absolwentka pedagogiki ll

stopnia. Ukoiczyfa studia w regulaminowym czasie. Uzyskala Sredniq 4,72 i otrzymala ocenq bardzo
dobrq z obrony pracy dyplomowej. W ciqgu ostatnich dw6ch lat opublikowala 2 rozdzialy w
recenzowanych monografiach naukowych i uczestniczyla w 6 konferencjach og6lnopolskich, na

kt6rych wyglaszafa referaty. Zrealizowala grant w ramach IDUB Grants4NCUStudents i uczestniczyla w
zajqciach oferowanych w ramach YUFE. Otrzymala stypendium Ministra Edukacji i Nauki za znaczEce

osiqgniqcia na rok akademicki 202112022. Dwukrotnie otrzymywala stypendium Rektora istypendium
Prezydenta Miasta Torunia. W poprzednim roku uzyskala tytul najlepszej studentki WFiNS.

Podejmowala dziafalno6i organizacyjnq: byla wolontariuszkq, prowadzifa zajqcia czytelnicze dla dzieci

z przedszkoli miejskich. Byfa tak2e czlonkiniq Rady Dziekafiskiej WFiNS i komisji stypendialnej. W tym
roku zostala przyjqta do Szkoly Doktorskiej Nauk Spofecznych.



Rada Dziekadska jednogloSnie zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 14 os6b uprawnionych

do glosowania, w obecno5ci 1-4 os6b oddano L4 glos6w, w tym 14 glos6w ,,2a" 0 gfos6w ,,przeciw" i 0

glos6w,,wstrzymujqcych siq".

AD 11

Wydzialowa Komisja ds. Nagr6d jednoglo6nie wylonila kandydatkq do tytulu najlepszego studenta
WFiNS UMK - p. Martq Wqgiel. Pani Marta w minionym roku akademickim uzyskala Sredniq 4,95. W
minionym roku akademickim wyglosila 3 referaty na konferencjach og6lnopolskich, pelnila funkcjq
przewodniczqcej Kofa Naukowego Mlodych Pedago2ek i Pedagog6w Specjalnych, brala czynny udzial
w projekcie unijnym ,,Asystent studenta z ASD", organizowala warsztaty ze spektrum autyzmu na

uczelni i w szkofach. W minionym roku akademickim pobierala stypendium Rektora za wybitne
osiqgniqcia naukowe.

Rada Dziekadska jednoglo6nie zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 14 os6b uprawnionych

do glosowania, w obecnoSci 1-4 os6b oddano 14 glos6w, w tym L4 glos6w ,,2a" O glos6w ,,przeciw" i 0

glos6w,,wstrzym ujqcych siq".

AD 12

Prodziekan ds. studenckich, dr hab. Malgorzata Fedorowicz-Kruszewska, prof. UMK. Na wstqpie
poinformowala, 2e podczas naboru kandydatur wplynql L wniosek, kt6ry nie spefnial wymog6w
formaf nych i nie m6gl byi rozpatrywany przez Komisjq - wniosek zloiyla absolwentka Wydzialu, a

zgodnie z regulaminem Komisja mo2e rozpatrywai jednie wnioski zlo2one przez osoby posiadajqce

status studenta. Komisja zastanawia siq zatem czy nie rozszerzy(. kryteri6w w tej kategorii tak, by

wnioski mogfy skladai tak2e osoby, kt6re w ostatnim roku swoich studi6w wykazaly siq dzialalno6ciq
w zakresie wsp6lpracy z otoczeniem spofeczno-gospodarczym WF|NS. Na jednej z kolejnych Rad

Dziekariskich, Pani Prodziekan ma przedstawii propozycjq zmian regulaminu w tym zakresie.

W zwiqzku z brakiem kandydatur, gfosowanie nie odbyfo siq.

AD 13

Wniosek Instytutu Psychologii w sprawie zmian w programie studi6w na kierunku Psychologia w
zastqpstwie za nieobecnq na posiedzeniu Prof. dr hab. Mariq Lewickq przedstawil dr hab. Maciej
Trojan, prof. UMK. W programie studi6w na kierunku psychologia od poczqtku istnienia kierunku
reaf izowany jest przedmiot ,,seminarium roczne/praca roczna". Jest to odpowiednik pracy
licencjackiej. W zwiqzku z tym, 2e psychologia jest kierunkiem jednolitym magisterskim, studenci nie
piszq pracy licencjackiej. Rektor polecil zatem zamianq formy zajqiz seminarium przedmiotowego na
pracowniq. Zmiana ma wejSi w 2ycie od 1 paidziernika br. i znacznie usprawni rozliczanie godzin
pensum pracownik6w Instytutu.

Rada Dziekafiska jednoglo6nie zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na L4 os6b uprawnionych
do gfosowania, w obecnosci 14 os6b oddano 14 gfos6w, w tym 1-3 glos6w ,,2a" , o gfos6w ,,przeciw" i 1
glos,,wstrzymujqcy siq". Tym samym zmiana weszla w 2ycie.



AD 14

Wniosek ws. przeksztalcenia Miqdzyobszarowych Studi6w Humanistyczno-Spolecznych w
Miqdzydziedzinowe Studia Humanistyczno-Spoleczne Prodziekan ds. organizacji ksztafcenia, dr Anna
Kola. Pani Prodziekan poinformowala,2e wniosek, kt6ry przedstawia Radzie wyniknql z faktu, 2e od
20L8 roku przestal funkcjonowai tr6jstopniowy system dyscyplin dziedziny nauki, dlatego Wydzial
musi zmienii nazwq studi6w z Miqdzyobszarowych Studi6w Humanistyczno-Spolecznych na

Miqdzydziedzinowe Studia Humanistyczno-Spoleczne i do t5.7O.2O22r. przedstawii Uchwafq
potwierdzajqcq dokonanie zmiany Rektorowi. Pani Prodziekan poinformowala przy okazj,2e jest to
zaledwie poczqtek planowanych zmian, poniewa2 Rada Programowa debatuje nad dalszymizmianami.

Rada Dziekariska jednogloSnie zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 14 os6b uprawnionych
do gfosowania, w obecnoSci 14 os6b oddano L4 glos6w, w tym 14 glos6w ,,zat' O glos6w ,,przeciw" i 0
glos6w,,wstrzym ujqcych siq".

AD 15

W czq5ci posiedzenia przewidzianej na wolne wnioski uczestnik6w gfos zabrali:

1-. dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK, kt6ry poinformowal,2e w zwiqzku z realizacja zadad

wynikajqcych z cztonkostwa w YUFE powoli zbli2amy siq do etapu zwiqzanym z

przygotowywaniem student6w do licencjatu. Trwajq poszukiwania chqtnych - 4 student6w,
kt6rzy chcieliby wziqi udziaf w fazie testowej realizacji programu. W przypadku dwojga z nich
bqdzie siq to wiqzalo z wyjazdem za granicq.

2. Dziekan poinformowal, 2e 28.09.2O22r. odbqdzie sie gala . wrqczenia nagr6d za

Architektonicznq Modernizacjq Roku. W konkursie nominowany jest odnowiony budynek
Instytutu Psychologii. Dziekan zlo2yl gratulacjq Dyrekcji Instytutu Psychologii i podziqkowal za

dotychczasowe zaanga2owanie w sprawq.

3. Dziekan podziqkowal tak2e organizatorom dw6ch du2ych konferencji miqdzynarodowych,
kt6re odbyly siq niedawno na Wydziale: to Vt Swiotowy Kongres Porokonsystencji w Toruniu
(WCP6) - ll Sympozjum im. Stonislowo Joikowskiego organizowany przez Katedrq Logiki ze

6rodk6w EF i Vlll Miqdzynarodowq Konferencjq Naukowq Za kurtynq resocjolizocji. Od

oddziolywort profiloktycznych do resocjolizocyjnych w obliczu wspolczesnych wyzwori. Zwrocil
tak2e uwagq, 2e je6li nasza uczelnia chce mySlei powa2nie o umiqdzynarodowieniu, to musi

organizowaizrozmachem konferencje naukowe o charakterze miqdzynarodowym. Niedlugo

na Wydziale odbqdzie siq kolejna konferencja organizowana przez Katedrq Logiki Hipotezd w

nouce: stolo cecho czy tymczosowy irodek do tolerowanio? 550. rocznico urodzin Mikolojo
Koperniko.

4. Dziekan pogratulowal dr Bibiannie Bataj idr hab. Arkadiuszowi Gutowi, prof. UMK, kt6rzy ostali

laureatami w konkursie na wylaniajqce siq pola badawcze (Emerging Fieldsl w ramach
programu "lnicjatywa doskonafo6ci - uczelnia badawcza" na UMK. Podziqkowal tak2e innym

badaczom, kt6rzy przez ostatnie 3 lata organizowali badania w ramach EF: dr hab.

Arkadiuszowi Karwackiemu, prof. UMK i dr hab. TomaszowiJarmu2kowi, prof. UMK.

5. W ostatnim komunikacie Dziekan zaprosil wszystkich na spotkanie grillowo-integracyjne

zorganizowane w dniu 20.09.2022r. dla wszystkich pracownik6w Wydzialu.
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